
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Nr15/2005  w dniu  27.10.2005

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 16.00

L.p Imię i nazwisko Podpis
1. Jacek Brzostowski    -

Przewodniczący Komisji
Obecny

2. Edmund Knapski     -
Wiceprzewodniczący Komisji

Obecny

3. Andrzej Słoma  - Sekretarz
Komisji

Obecny

4. Wojciech Ćwik Obecny
5. Marceli Marzyński Nieobecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. Marceli Marzyński

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Dariusz Przesławski – kierownik Wydziału A.B.
2. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3. Kontrola funkcjonowania wybranych Wydziałów Starostwa Powiatowego w
Wągrowcu – Wydział Architektury i Budownictwa

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.
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1.3. Na posiedzeniu obecny był Kierownik Wydziału Architektury i Budownictwa Dariusz
Przesławski.
Bardzo ważnym działem Wydziału jest archiwum, z uwagi na bardzo długi okres
przechowywania dokumentów.
W Wydziale pracują 4 osoby, łącznie z kierownikiem. Pracownicy mają przydzielone tereny ( np.
Wągrowiec miasto, Skoki itd.) do obsługi.
Wydano w roku ubiegłym około 500 decyzji pozwoleń na budowę. Od czasu istnienia powiatu
wydano 3600 pozwoleń. Obecnie obowiązuje prawo budowlane z roku 1995 z tym, że od tego
czasu nastąpiło już 50 nowelizacji, co bardzo utrudnia pracę w Wydziale. Ułatwieniem jest, że
przy wielu pracach drobnych dot. budynku, lub postawienia niedużego garażu nie trzeba
pozwoleń.
Ustawowy termin załatwienia pozwolenia wynosi 65 dni (wydanie decyzji). Terminowość
załatwiania spraw jest kontrolowana przez Wojewodę – wysyłane SA do Urzędu Wojewódzkiego
sprawozdania miesięczne.
Wyposażenie techniczne Wydziału jest dobre. Bolączką jest brak środków na szkolenia, które są
potrzebne.
Od dwóch lat nie było odwołań od decyzji, a od 5-ciu lat nie było skarg na działalność Wydziału.
Komisja zapoznała się z bazą techniczną Wydziału i warunkami pracy, które oceniła jako dobre.
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.
 5.1. Zapytania

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

Komisja Rewizyjna nie wnosi zastrzeżeń do działalności Wydziału.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.3. Stanowiska  :

5.4   Wnioski

_______________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     Protokołował                                                     Przewodniczący Komisji:
        / Andrzej Słoma /                                                  /Jacek Brzostowski /

Protokół został podpisany przez protokolanta i przewodniczącego Komisji.

 


